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В книге представлены история вопроса, клинико-рентгенологиче-
ские сведения о болезни Осгуда—Шлаттера, рассмотрено развитие буг-
ристости большеберцовой кости в рентгеновском изображении, ее воз-
растные особенности. Описаны некоторые детали анатомии связки 
надколенника. Впервые приведены подробные данные о дифференци-
альной диагностике болезни, показания к консервативному и хирурги-
ческому лечению. На основании морфологических исследований обос-
нованы этиология и патогенез болезни. 
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гов, рентгенологов и врачей спортивной медицины. 
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The book describes the history of and X-ray data on the Osgood—Schlat-
ter disease and considers the development of tuberosity of the tibia in X-ray 
images and its age-related features. Some details of the anatomy of the patel -
lar ligament are depicted. Detailed description of the differential diagnosis of 
the disease and indications for medical and surgical treatments are first given. 
The etiology and pathogenesis of the Osgood—Schlatter disease are substanti-
ated on the basis of morphological studies. 

Readership: family doctors, pediatricians, orthopedists, traumatologists, 
surgeons. X-ray specialists, and sports medicine specialists. 
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